
GEACHTE VOORZITTER EN STATENLEDEN,

Bedankt dat ik gebruik mag maken van de mogelijkheid tot inspreken.

Mijn naam is Mart Vester wonend te Zwaanshoek en eigenaar van Global Garden. 
Wij zijn het grootste groene tuincentrum met 80.000 m2 en 50 medewerkers. in 
Zwaanshoek! 

Terugkijkend naar de procedure tot besluitvorming betreffende de Duinpolderweg wil 
ik u deelgenoot maken van onderstaande tekst.

Voorzitter: de “mogelijke” besluitvorming inzake de Duinpolderweg is naar mijn 
mening niet juist verlopen. Provinciale Staten van Noord Holland heeft immers geen 
formeel democratisch besluit genomen. 

Gedeputeerde Staten heeft nooit het hoogste orgaan van de provincie namelijk; 
Provinciale Staten dit besluit voorgelegd! Wat wel noodzakelijk is voor een te nemen 
besluit.

Door onbehoorlijk bestuur wil Gedeputeerde Staten van Noord Holland ons doen 
voorkomen dat er al een besluit genomen is, zo ook de gedeputeerde van Zuid 
Holland.  

Voorzitter, even een korte terugblik hoe één en ander verlopen is

1. Na een goede en brede afweging heeft de ingestelde Adviescommissie voor het 
Zuidelijk Alternatief gekozen. Want je moet infrastructuur DAAR leggen waar het 
een goede oplossing biedt voor de streek.  Maar door een lobby van de 
wethouder van Hillegom, is door een vertegenwoordiger van Holland Rijnland, die 
duidelijke instructies had gekregen van de wethouder van Hillegom, gekozen van 
een verkeerde oplossing! 

2. De Provincie Zuid-Holland gaat een inspraakprocedure opzetten in september 
2018. 80 insprekers met gefundeerde argumenten waarom geen midden variant 
aangelegd moet worden. Ook 65% van de Zuid-Hollandse statenleden willen 
geen midden variant. Ook In Noord Holland willen de gemeenten 
Haarlemmermeer, Heemstede en Bloemendaal geen midden variant. Waar is de 
democratie?

3. Maar tijdens een bijeenkomst heeft de gedeputeerde in Zuid Holland, Floor 
Vermeulen de ChristenUnie en de PVDA “om weten te kopen” in ruil voor 25 
miljoen!!! Voor fietspaden en de reservering voor de doortrekking naar de N206 
uit het plan te verwijderen. Want de 12 Rijnland gemeentes steunen Hillegom. 



Moeten Boskoop, Alphen aan de Rijn enz. meebeslissen over een weg waarvan 
ze niet eens weten waar hij ligt?! Wat is dit voor politiek spel?!

4. Deze besluitvorming is gepresenteerd in Noord Holland bij de toenmalige 
gedeputeerde Elizabeth Post en wethouder Dhr. Redeman. Deze hebben dit 
besluit ondertekend buiten PS en de raad om als zijnde een persoonlijk prestige 
project u allen bekend. Daarom herhaal ik dat er door onbehoorlijk bestuur 
een niet democratisch besluit genomen is!

Gelukkig stonden we net voor nieuwe provinciale verkiezingen waarbij Groenlinks en 
FvD de grootste partijen zijn geworden. Eindelijk toch nog democratie.

In de nieuw gevormde coalitie werd het gereserveerde geld ingetrokken en moet de 
besluitvorming rondom de duinpolderweg opnieuw bekeken worden. Wel moet de 
nieuwe Bennebroekerweg verbreed worden om de ontsluiting te verbeteren.

De Gedeputeerde van Zuid Holland en de Gemeente Hillegom beroepen  zich op het 
genomen besluit (maar voor een juist besluit heb je 2 provincies nodig want het is 
een inter provinciaal proces) en ik heb begrepen dat de besprekingen in de 
stuurgroep moeilijk verlopen, hoe verder?

Door de toenmalige gedeputeerde Dhr. Tekin is ons gevraagd om met een alternatief 
plan te komen. Dat hebben we aan u allen gepresenteerd en heeft u waarschijnlijk 
via de Griffie nu ook ontvangen. Dit plan word breed gedragen door alle gemeenten 
en belanghebbenden uit heel provincie Noord Holland. Maar Zuid Holland blijft 
stug vasthouden aan de midden variant.

Wij verzoeken u met klem om u niet te laten leiden door de emoties in Zuid Holland. 
Het betreft hier een inter-provinciaal project  waar beide provincies het over eens 
moeten worden. Een zodanig besluit is immers nog niet genomen!! De belangen van 
de inwoners van Noord Holland wegen net zo zwaar als die van de inwoners van 
Zuid Holland. 

Als zuid Holland niet wil “bewegen” laten we dan onze eigen weg gaan. Ook zonder 
Zuid Holland zijn goede en adequate oplossingen mogelijk wat ik u ook heb laten 
zien. Bijvoorbeeld de verbreding van de Bennebroekerweg en de N205, dit kunnen 
we zelf betalen. Daarmee kan de gemeente Haarlemmermeer verder groeien.

Zo behouden we onze natuur en bedrijven en het pareldorp Zwaanshoek wordt niet 
doorsneden en blijft één geheel.

Ik ben bereidt u te woord te staan voor verdere vragen. We nodigen u uit om de 
situatie in Zwaanshoek persoonlijk te komen bekijken.

Luister naar uw Noord Hollandse betrokken inwoners en gemeentes.

Ik wens u allen veel wijsheid en vertrouw op democratische besluitvorming.

Ik dank u voor uw aandacht!


